
Møteprotokoll

Utvalg: Formannskapet
Møtested: Formannskapssalen
Dato: 02.05.2022
Tid: Kl. 16:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Jarle Nilsen AP
Svanhild I. Lygre Andersen AP
Veronika B. Brekke Jakobsen AP
Rune Midtun FRP
Jan Birger Medhaug H
Ole Kristian Nilsen H
Randi Wisnæs H
Helge Thorheim KL
Alf Magne Grindhaug KRF
Tor Asle Grønningen SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Odd Magne Brandt Hansen SV Marianne Sol Levinsen fra kl.

16.10. UA

Møtenotater:
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål

Saklisten godkjent med tilleggssak 51/22 - Oversendelsesforslag fra kommunestyret 04.04.22.
Ordfører foreslo at saken ble behandlet som møtets første sak. 10 representanter til stede under
behandling av 51/22.

Ordfører foreslo navn Andersen (Ap) og Thorheim (KL) til å signere protokollen sammen med
møteleder.
Enstemmig valgt.

Møtet slutt kl. 17:30.
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innspill fra Karmøy kommune 

 

049/22 Samlesak for referatsaker  

061/22 Svar - søknad om salgsbevilling -  overdragelse av Rema 1000 

Avaldsnes 

 

062/22 Høring - unntak fra kravet om relevant kompetanse 

undervisningsfag og plikt til å politianmelde ved bruk av falsk 

dokumentasjon ved søknad om godkjenning av utenlandsk fag- 

og yrkesopplæring 

 

063/22 Høring av utkast til retningslinje for jordmorutdanning  

050/22 Samlesak for spørsmål  

051/22 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 04.04.22  
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046/22 Plan for ivaretakelse av skipsgravene ved Karmsundet 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre ønsker økt fokus på de glemte skipsgravene på Storhaug og Grønhaug, og har 
som målsetting å gjenreise disse slik de en gang har sett ut.  
 
Karmøy kommunestyre vedtar plan for ivaretakelse av skipsgravene ved Karmsundet.  
 
Kostnadene for 2022 dekkes innenfor vedtatt rammer, mens kostnadene for 2023 og 2024 må 
innarbeides i kommende budsjetter.  
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 27.04.2022 - 017/22 

Karmøy kommunestyre ønsker økt fokus på de glemte skipsgravene på Storhaug og Grønhaug, og har 
som målsetting å gjenreise disse slik de en gang har sett ut.  
Karmøy kommunestyre vedtar plan for ivaretakelse av skipsgravene ved Karmsundet.  
Kostnadene for 2022 dekkes innenfor vedtatt rammer, mens kostnadene for 2023 og 2024 må 
innarbeides i kommende budsjetter.  
 
 

27.04.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 017/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre ønsker økt fokus på de glemte skipsgravene på Storhaug og Grønhaug, og har 
som målsetting å gjenreise disse slik de en gang har sett ut.  
Karmøy kommunestyre vedtar plan for ivaretakelse av skipsgravene ved Karmsundet.  
Kostnadene for 2022 dekkes innenfor vedtatt rammer, mens kostnadene for 2023 og 2024 må 
innarbeides i kommende budsjetter.  
 
 

02.05.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Rådmannen orienterte om at det hadde vært utlagt en feil versjon av rådmannnens forslag til vedtak 
i pkt. 3. Rett ordlyd i pkt. 3 er:  Kostnadene for 2022 dekkes innenfor vedtatt rammer, mens 
kostnadene for 2023 og 2024 vurderes innarbeidet i kommende budsjetter. 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 046/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre ønsker økt fokus på de glemte skipsgravene på Storhaug og Grønhaug, og har 
som målsetting å gjenreise disse slik de en gang har sett ut.  
 
Karmøy kommunestyre vedtar plan for ivaretakelse av skipsgravene ved Karmsundet.  
 
Kostnadene for 2022 dekkes innenfor vedtatt rammer, mens kostnadene for 2023 og 2022 vurderes 
innarbeidet i kommende budsjetter.  
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047/22 Hovedbrannstasjon 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret vedtar at Hovedbrannstasjon for Haugaland Brann og Redning opprettes 

på Raglamyr. 
2. Kommunestyret vedtar at budsjett for P526 – Beredskapssenter, lege og brann, blir økt fra 

151,7 mill. kroner til 176,6 mill. kroner. Økningen innebærer at budsjettdelen for 
Hovedbrannstasjonen økes fra 113,5 mill. kroner til 138,4 mill. kroner. Vedtatt 
budsjettøkning innarbeides ved rullering av investeringsbudsjett 2023-2032. 

3. Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å inngå intensjonsavtaler og avtaler med 
Haugaland Brann og Redning med tanke på gjennomføring av Hovedbrannstasjonen. 

 
 

02.05.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Ordfører orienterte. 
Thorheim (KL) ønsket presisering i pkt. 2 om at økningen gjelder brannstasjonen. 
 
Nilsen (Ap) foreslo at ordet kun medtas slik at 2. setningen i pkt. 2 blir slik: Økningen innebærer at 
budsjettdelen for kun Hovedbrannstasjonen økes fra 113,5 mill. kroner til 138,4 mill. kroner. 
 
Nilsen (H) foreslo å utsette saken.  
Ved votering fikk Nilsens utsettelsesforslag 5 stemmer (H 3, Frp 1 og UA 1) og falt. 
 
Thorheim (KL)foreslo å bytte ut ordet inngå med fremforhandle i pkt. 3. 
 
Punktvis votering: 
Pkt. 1.: innstillingen enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2.: innstillingen med Nilsens (Ap) endringsforslag enstemmig vedtatt. 
Pkt. 3.: innstillingen vedtatt med 7 stemmer mot 4 stemmer (H 3, KL 1) for Thorheims (KL) 
endringsforslag.  
 
 

FSK - 047/22 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret vedtar at Hovedbrannstasjon for Haugaland Brann og Redning opprettes 

på Raglamyr. 
2. Kommunestyret vedtar at budsjett for P526 – Beredskapssenter, lege og brann, blir økt fra 

151,7 mill. kroner til 176,6 mill. kroner. Økningen innebærer at budsjettdelen for kun 
Hovedbrannstasjonen økes fra 113,5 mill. kroner til 138,4 mill. kroner. Vedtatt 
budsjettøkning innarbeides ved rullering av investeringsbudsjett 2023-2032. 

3. Kommunestyret gir Rådmannen fullmakt til å inngå intensjonsavtaler og avtaler med 
Haugaland Brann og Redning med tanke på gjennomføring av Hovedbrannstasjonen. 
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048/22 Handlingsprogram for samferdsel i Rogaland 2023 - 2026 - innspill fra 

Karmøy kommune 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommune har innspill til revisjon av handlingsprogram for samferdsel 2023 – 2026 slik det 
fremgår av saksfremlegget «Forslag til prioriterte tiltak», samt øvrige mindre foreslåtte tiltak. 
 
 

02.05.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Rådmannens innstilling enstemmig vedatt. 
 

FSK - 048/22 Vedtak: 

Karmøy kommune har innspill til revisjon av handlingsprogram for samferdsel 2023 – 2026 slik det 
fremgår av saksfremlegget «Forslag til prioriterte tiltak», samt øvrige mindre foreslåtte tiltak. 
 
 

 

 

049/22 Samlesak for referatsaker 
 

 

02.05.2022 Formannskapet 

Behandling 

Enstemmig tatt til etterretning. 
 

FSK - 049/22 Vedtak: 

Alle referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 

061/22 Svar - søknad om salgsbevilling -  overdragelse av Rema 1000 

Avaldsnes 
 

 

02.05.2022 Formannskapet 

Behandling 

 
 

FSK - 061/22 Vedtak: 

Tatt til etterretning. 
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062/22 Høring - unntak fra kravet om relevant kompetanse undervisningsfag 

og plikt til å politianmelde ved bruk av falsk dokumentasjon ved søknad om 

godkjenning av utenlandsk fag- og yrkesopplæring 
 

 

02.05.2022 Formannskapet 

Behandling 

 

 

FSK - 062/22 Vedtak: 

Tatt til etterretning. 
 

 

063/22 Høring av utkast til retningslinje for jordmorutdanning 
 

 

02.05.2022 Formannskapet 

Behandling 

 

 

FSK - 063/22 Vedtak: 

Tatt til etterretning. 
 

 

050/22 Samlesak for spørsmål 
 

 

02.05.2022 Formannskapet 

Behandling 

1. Brekke Jakobsen (Ap) leste med fryd programmet for Sommergøy og spurte om hvor aktive de 
frivillige har vært? 
Hva med sårbare barn og tilbud til de for å inkludere de i aktiviteter og kanskje hjelpe de til å få 
sommerjobb? 
Stabssjef svarte.  
Formannskapet ønsker notat eller orientering i neste møte. 
 
2. Nilsen (H) 
Han hadde vært på møte om områdeplan for fastlandet på Oasen og gav ros til saksbehandlerne fra 
kommunen som hadde orientert der. I den forbindelse tok en fra salen kontakt og opplyste om et 
stort rotteproblem i et bofellesskap i Kjellesvikvegen. Vedkommende har hatt kontakt med grunneier 
av grunnmuren og vedkommende sa at det ikke var lov å rive denne grunnmuren.  
Rådmannen følger opp. 
 
3. Grønningen (Sp) 
Viste til en sak som er nevnt på sosiale medier om en ung gardbruker som vil bygge ny løe, men som 
fikk avslag på grunn av at det var for lang veg til nærmeste brannkum. Noen som kan se på det?  
Rådmannen følger opp. 
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FSK - 050/22 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
 

 

 

051/22 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 04.04.22 
      
 

02.05.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Ble behandlet som første sak i møtet. 10 representanter til stede. 
 
1. Hult (Ua) 
Ordfører foreslo at oversendelsesforslaget oversendes rådmannen og vurderes i det pågående 
byutviklingsarbeidet i Kopervik. 
Enstemmig vedtatt. 
 
2. Mannes (KL) 
Ordfører foreslo at oversendelsesforslaget oversendes rådmannen og vurderes i det pågående 
arbeidet med områdeplanen for Kolnes/Eikje/Skre. 
Enstemmig vedtatt. 
 
3.Ordfører foreslo at saken oversendes rådmannen for sak til behandling i hovedutvalg oppvekst og 
kultur. 
Enstemmig vedtatt. 
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